
 
 

Extranytt 22juni 2019 

 

Hej alla medlemmar!  

 

Rapport från Årsstämman 

Den 16 juni hade vi årsstämma i Ljungskile folkhögskola, 102 medlemmar var på 

plats. 

Protokoll från stämman publiceras så snart det är justerat. 

Från stämman kan nämnas: 

1. Vi fick två nya suppleanter, Mikael Söderberg och Anders Thorén. 

Lämnar styrelsen gjorde Mille Nicklasson och Martin Rybeck. 

Anette Swahn valdes som ordinarie ledamot . 

2. Stämman gav styrelsen mandat att rekrytera en ny ordinarie ledamöter under 

året. Har du lust och känner att du kan bidra i styrelsen så hör av dig. 

3. Styrelsen förslag att uppta banklån/lånekreditiv godkändes efter livlig debatt . 

4. Styrelsens förslag om avgifter godkändes. Vi höjer medlemsavgiften med 200 

kr/år. Nätavgiften (service, administration, underhåll) höjs till 150 kr/månad. 

Passiv anslutning får betala en nätavgift på 50 kr/mån. Mer finns att läsa i 

protokollet senare. 

5. Föreningen fick godkänt att ändra i stadgarna, i § 6 där det nu är förtydligat att 

föreningen har rätt att koppla ifrån en fastighet om anslutningsavgift inte är 

erlagd. 

Även § 8, om nätavgift och tjänster inte är betalda har föreningen rätt att 

koppla ifrån en fastighet. 

6. Stämman godkände arvode till styrelsen. 
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